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Referat fra møde i Brugerådet den 4/1 2024 

 

Deltager : AIF Hovedafdeling Dorthe, AIF Senioridræt Jørn, AIF Badminton 

Lasse, AIF Tennis Lennart, FCA Güney, HIC Søren.  

 

• 1/4 bliver der indført udvidet åbningstid på Stadion. De foreninger som 
allerede har tider her på stadion får i første omgang mulighed for at 
benytte den udvidet åbningstid. I får nærmere information om  
mulighederne, når vi nærmer os.  

 

• Vi får nyt bookingssystem pr. 15/1. Vi holder informationsmøder onsdag 
den 10/1 og torsdag den 11/1. Kan tilmelde jer via dette link 
https://stadion.albertslund.dk/. 
Fremover vil I skulle booke faciliteter og søge tilskud i dette system.  

Lasse fra AIF Badminton vil gerne hjælpe med at være test bruger. 

 

• Nyt fra Idrætsmøde: 
Idrætsrådet planlægger en Idrætskonference i løbet af sommeren. 
Målgruppen vil både være bestyrelser og trænere.   

Vi har en studerende som er ved at lave en undersøgelse om hvordan 

idrætsdeltagelsen blandt børn og unge ser ud i Albertslund. 

Undersøgelsen vil blive præsenteret for Idrætsrådet, 

Kommunalbestyrelsen og de relevante udvalg.  

 

• Nyt fra foreningerne:  
 
AIF Hovedafdeling – Dorthe – de er generelt udfordringer med at få nok 
frivillige desværre, eller går det godt hos mange af foreningerne. AIF 
Hovedafdeling holder møde igen i  januar. 

 

• AIF Senior idræt – Det går godt ligger stabilt på ca. 850 medlemmer.  

 

• FCA - Güney – De starter fodbold op igen den 4/1. 

 

Dato: 5. januar 2024 

Sags nr.:  

Sagsbehandler: JVJ 



 Notat: Overskrift 

 

 

 

 
Side 2 af 2 

• AIF Cricket  – vi er så småt begyndt at starte indendørs også med 
kampe 

 

• AIF Badminton – Net skal tjekkes både på Stadion og i Toftekærhallen. 
Er det muligt at AIF Badminton kan få et nyt bur? Tag kontakt til Berit, 
så undersøger hun mulighederne.  

 

• AIF Tennis / Padel de er hårdt ramt af det dårlige vejr, men sådan er 
det med januar – vi glæder os til at få de 2 nye Padelbanerne, vi har 
søgt og fået penge af DGI. 

 

• HIC vil gerne have et omklædningsrum – hvis der er ledige ( dem der 
spiller kampe har første prioritet) , Kan I henvende jer til en blå mand og 
de åbner et omklædningsrum til jer.  

 

 


